
 

Attīstības komisijas sanāksmes protokols 

2024. gada 7. augusts        Nr.1/24 

Piedalās 

Komisijas vadītājs  Kaspars Rožkalns 

Komisijas  locekļi Egita Lubiņa 

Valdis Cibulis 

Raitis Škutāns 

Arnis Seņkāns 

Silards Kamergrauzis 

Laura Gatavs 

Edgars Krasņikovs 

Aija Ambrasa 

Alberts Rozins 

Kristaps Močāns 

  

Sapulces dienas kārtība: 
 

1. Sportistu licencēšana 2025.gadā un ienākošā finansējuma novirzīšana attīstībai; 
2. Jūras jahtu reģistrācijas sakārtošana un iespējamā LBS iesaiste jahtu reģistrācijā, sporta 

jahtu reģistrācijas sakārtošana. 
3. Jahtu kapteiņu eksāmenu jautājumu standartizācija un pārskatīšana. 
4. Burāšanas masveidības celšana ar dažādām aktivitātēm - maksas sacensības, atvērtās 

burāšanas stundas, u.c. 
5. Dažādu finansējumu avotu pieejamības izvērtēšana caur projektiem - mērķēts fokuss - 

treneri un infrastruktūra. 
  

 
  



 
1. Sportistu licencēšana 2025.gadā un ienākošā finansējuma novirzīšana attīstībai 

 
S. Kamergrauzis dalījās Igaunijas pieredzē, kurā visi sportisti maksā licences maksu, lai nonāktu 
sportistu reģistrā (80 EUR no sportista). Ja burātājs piedalās reitinga sacensībās, tad jābūt spēkā 
esošai licencei. 
 
Tiek nolemts izveidot darba grupu Attīstības komisijas ietvaros, kuriem tiek uzdots sagatavot idejas 
šādu licenču maksas kārtības ieviešanai Latvijā. Darba grupā ir: E.Krasņikovs, A.Seņkāns, 
S.Kamergrauzis un E.Lubiņa.  
 
 

2. Jūras jahtu reģistrācijas sakārtošana un iespējamā LBS iesaiste jahtu reģistrācijā, 
sporta jahtu reģistrācijas sakārtošana 

 
A.Rozins norāda, ka ILCA laivām jābūt uzskaitītām LBS reģistrā, kā arī informē, ka kuģu reģistram 
būtu jāsertificē LBS speciālisti.  
A.Rozins parelēli rosina domāt kā mīkstināt prasības par PLB motorlaivām tuvāk par 3km no 
krasta, jo pretējā gadījumā visiem trenneriem uz motorlaivām jābūt PLB iekārtām. 
 
Tika nolemts izveidot samazinātu darba grupu, kuri aktīvi iesaistīsies šī jautājuma risināšanā un 
sniegs savus priekšlikumus līdz septembra vidum. Darba grupas sastāvs: A.Rozins, L.Gatavs, 
K.Rožkalns. 
 

3. Jahtu kapteiņu eksāmenu jautājumu standartizācija un pārskatīšana 
 
Komisijas dalībnieki ir vienisprātis, ka jāizvērtē testa iespēja, kas ir starptautiskā pieredze, kā arī 
eksāmeniem vajadzētu izmantot 4 acu principu, t.i., ceļot objektivitāti, nesamazinot kvalitāti.  
 
Tik nolemts izveidot mazāku darba grupu, kas nodarbosies ar šī jautājuma sakārtošanu. Darba 
grupas sastāvā: L.Gatavs, E.Lubiņa, K.Močāns, S.Kamergrauzis, A.Rozins. 
 
Klātesošie vienojas, ka K.Rožkalns tiksies ar Ojāru Maščinski no CSDD par procesa optimizēšanas 
iespējām un līdz oktobrim pārskatīs un identificēs iespējamos uzlabojumus.  
 

4. Dažādu sadarbības projektu izvērtēšana un ieviešana 
 
Klātesošie apsprieda dažādas idejas un aktuālākos jautājumus, kurus būtu nepieciešams ieviest vai 
risināt.   
 
S.Kamergrauzis piedāvā atvērto durvju dienu rīkot visiem kopā, piemēram, dienas nometnes - 
jūnija sākumā. K. Rožkalns atbalsta un papildina, ka varētu rīkot atvērto durvju/demo dienas 
pavasarī. Tika nolemts, ka Silards, Raitis, Egita, Kristaps un Arnis nāks ar konceptu un 
finansējumu. Egita Lubiņa piebilst, ka būtu svarīgi domāt kā vairāk burāšanas dzīvesveidu attēlot 
sociālajos medijos.   
 
A.Rozins rosina, ka Latvijas Čempionātu datumus vajadzētu apstiprināt līdz tekošā gada 15. 
novembrim. 
Tiek lemts, ka līdz septembra beigām tiks sagatavotas idejas, kas tiks apspriestas AK sapulcē.  
 
 



5. Dažādu finansējumu avotu pieejamības izvērtēšana caur projektiem - mērķēts fokuss - 
treneri un infrastruktūra 

 
Laika trūkuma dēļ tiek nolemts šo jautājumu aktualizēt nākošajā sanāksmē.  
 
 
 


